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高级环境健康安全经理 

Sr. QEHS Manager 

 

Location: Beijing 

Starting date: ASAP 
 
 
 

About the Company:  
 
我们的客户是一家以环境服务为主的大型法国公司，其运营领域包括能源管理、资源保护等。我们的客

户在全球享有知名声誉，为多国政府提供服务，与大型工业企业保持长期合作。 

Our client is a large French company focused on environmental services, operating in varies fields such as energy 

management, resource conservation, etc. Our client enjoys a well-known reputation around the world, serving 

governments in many countries and maintaining long-term cooperation with large industrial enterprises. 

 

Superiors:  
 
运营支持总监 

Operation Support Director 
 

Objective/ Primary Function:  
 
主要负责工业业务线的的质量、职业健康和安全管理工作 

In charge of the company’s quality, occupational health and safety management of Industrial BL 

 
Mission:  
 

• 支持各项目公司 ISO9001、OHSAS18001 和 ISO50001 管理体系的建立、认证和持续改进 

Support the establishment, implementation and continuous improvement of ISO9001, OHSAS18001 and 

ISO50001 management systems in project companies  
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• 参与有关持续改进政策的起草以及相关 QEHS 工作目标、指标的制订 

Join to work out sustainable development policy and related QEHS targets and indexes 

• 制订相关考核指标，对子公司 QEHS 表现进行考评 

Draw up related QEHS appraisal indexes to assess the QEHS performance of subsidiaries 

• 协助、支持子公司 QEHS 管理团队和职能的建立 

Assist and support the set-up of the QEHS management team and function in subsidiaries. 

• 制订、颁布通用的 QEHS 管理程序并监督在子公司的执行 

Work out and issue general QEHS management procedures and follow up on their implementation  in 

subsidiaries 

• 制定有关 QEHS 的培训政策并根据需要向子公司提供培训 

Formulate related QEHS training policy and provide related training to subsidiaries according to their 

requirements 

• 定期对各子公司 QEHS 管理工作实施监督、检查并跟踪工作计划的落实 

Implement periodic supervision and check-up on the QEHS management work of subsidiaries and follow 

up on the implementation of the related working plan 

• 组织或支持有关促进 QEHS 工作的活动 

Organize or support the activities to promote QEHS management improvement 

• 指导、参与项目上的合规性评价,危险源辨识和风险评估工作 

Guide and participate in the compliance assessment, hazard identification and risk assessment in projects 

• 参加事故和事件的调查、分析、跟踪相关行动计划的落实 

Participate in the investigation and analysis of accidents and incidents, follow up the implementation of 

the related action plan 

• 负责 QEHS 部门内部管理工作 

Take charge of staff management of the QEHS department 

• 按照公司要求，完成定期（月度、年度）工作报告和总结 

Complete regular (monthly, annual) working reporting and summary to meet company’s requirements 

• 建立和提高质量、健康、安全管理意识，确保所有活动符合 QEHS 相关法规和公司的相关规定 

Build and improve awareness of QEHS management and ensure site compliance with all QEHS-related 

regulations and company’s regulations 

 
Requirements:  
 
• 本科及以上学历 

Bachelor degree or above 

• 10 年及以上环境健康安全工作经验 

At least 10 years of QEHS management working experience 
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• 用英语进行工作和交流 

Fluent in English communication at work 

• 技术、工程、安全管理, 拥有环境方面技能者优先考虑 

Technical, engineering, and safety management, with skills in the environment area is preferred 

• 常用办公软件的应用 

Can use common office software to work 

 

 

  Application： 
  

 Please send your resume to: bj-hr@ccifc.org 

 有意者请将简历投递至邮箱：bj-hr@ccifc.org 
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